
Př edná š ká Křá lovná ocel 

V pátek  7.11. 2014 proběhla v prostorách GPB v aule přednáška doc. Ing. Richarda Fabíka Ph.D., 

Královna ocel. Tuto přednášku pořádala VŠB  v rámci projektu Ambasadoři, který má za cíl 

propagovat výuku a studium technických a přírodních oborů. 

Ocel není materiálem minulosti, ale vývoj posledních 20 let ukazuje, že je královnou 21. století. 

Přednáška poskytla žákům odpovědi nejen na základní otázky typu co je ocel a jak se vyrábí, jak 

souvisí světová produkce oceli s historickými událostmi, ale i praktické poznámky; proč je 

ekologičtější stavbou budova Hornbachu než budova TESCO, jakými metodami se vyrábí speciální 

oceli, zda je výroba oceli ekologická, atd. 

Na závěr byla žákům nabídnuta pomoc při práci na SOČ a možnost návštěvy a konzultace se 

zaměstnanci Vysoké školy Báňské. 
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